
  

Verslag ALV 12 november 2018 

Opwaardering vaarweg naar Drachten thema tijdens ALV PvdA van 12 november 2018. 
Beknopt verslag van de bijeenkomst. 
 
Na een kort huishoudelijk gedeelte stond de ALV van de afdeling Smallingerland in het teken van de 
opwaardering van de Vaarweg naar Drachten. 
 
Tijdens het huishoudelijk deel werden het verslag van de ALV d.d. 11 juni 2018, het werkplan 2019 
van het bestuur en de begroting voor 2019 besproken en goedgekeurd. 
Als lid van de kascommissie, die in het voorjaar 2019 zijn werk zal doen, werd Gerrit Bargerbos  
benoemd, samen met Sake Bijlsma.  
De voorzitter bracht ook nog de aanstaande verkiezingen voor de Provinciale Staten en 
Waterschappen onder de aandacht en de mogelijkheid om voor de lijsttrekker van de Eerste Kamer 
te kiezen. 
 
Hierna stond de avond in het teken van de opwaardering van de vaarweg naar Drachten en waren 
ook niet leden hartelijk welkom. Als inleiders waren Roel de Jong (lid statenfractie PvdA) en Henk de 
Vries (Fryske Gea) uitgenodigd. 
  
Na afloop was duidelijk dat de discussie over de opwaardering van de vaarweg nog volop aan de 
gang is. Volgens Roel de Jong zal de afweging “wat voor Friesland het zwaarst weegt” uiteindelijk 
bepalend zijn voor de te maken keuze. 
Met deze constatering werd de bijeenkomst afgesloten. 
 
Voor deze bijeenkomst hadden zich een aantal leden afgemeld: Andre Vos, Trudy van der Veen, Henk 
Hofstra, Harry Balgobind en Roel Haverkort. 
 
Verslag opgemaakt door Jaap Munniksma d.d. 13 november 2018 
Het uitgebreide verslag van deze bijeenkomst staat op onze website www.pvdasmallingerland.nl. 
 
 

http://www.pvdasmallingerland.nl/

